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Abstract (en)
[origin: CN210259155U] The utility model relates to labeling equipment for applying a label to a container. The utility model relates to a labeling
device (1) for applying labels (5a) to containers (2), comprising: an unwinding unit (20) for receiving at least one reserve roll (21, 22) having a
label tape (5); a drive unit (40) having a driven conveying roller (41) for conveying the unwound label tape (5); and a processing unit (50) arranged
downstream of the drive unit (40), the processing unit is used for separating the label belt (5) into labels (5a), optionally gluing and transferring the
labels to the container(2); the device is characterized in that the drive unit (40) comprises a plastic guide element (43) having a guide surface (SF)
directed towards the conveying roller (41), the guide surface being designed in an arc-like manner around the conveying roller (41) in order to guide
the label tape (5) around the conveying roller (41) during threading.

Abstract (de)
Etikettiervorrichtung (1) zum Aufbringen von Etiketten (5a) auf Behältern (2), mit einer Abspuleinheit (20) zur Aufnahme wenigstens einer
Vorratsrolle (21, 22) mit einem Etikettenband (5); einer Antriebseinheit (40) mit einer angetriebenen Förderwalze (41) zum Fördern des abgespulten
Etikettenbands (5); und mit einer stromabwärts der Antriebseinheit (40) angeordneten Verarbeitungseinheit (50) zur Vereinzelung des Etikettenbands
(5) in die Etiketten (5a), zur optionalen Beleimung und zur Übergabe der Etiketten an die Behälter (2), dadurch gekennzeichnet, dass die
Antriebseinheit (40) ein Kunststoffleitelement (43) mit einer zur Förderwalze (41) hin gerichteten Führungsfläche (S) umfasst, die bogenartig um die
Förderwalze (41) herum ausgebildet ist, um das Etikettenband (5) beim Einfädeln um die Förderwalze (41) herum zu führen.
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